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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 3. december 2021.  

Spørgsmål nr. 16: 

”Hvordan vil ministeren sikre huslejenævnenes uvildighed?” 

Svar: 

Jeg har ikke grund til at tro, at huslejenævnene ikke er uvildige i deres ageren.  

Spørgsmålet blev også diskuteret i 2018, hvor der blev rejst spørgsmål ved, om der er 

en sammenhæng mellem huslejenævnenes afgørelser og partifarven hos det kommu-

nale styre. 

På den baggrund udarbejdede daværende Trafik-, Bygge- og Boligstyrelse en omfat-

tende analyse af området, hvis resultat var, at der ikke kunne konkluderes en årsags-

sammenhæng. Jeg har vedlagt analysen som bilag til dette svar.  

Som bekendt er der nedsat et udvalg om huslejenævnenes organisering, som i deres 

afrapportering forventes at komme med forslag til mulige forbedringer af huslejenæv-

nene og deres organisering. 

Jeg forventer således, at der skal ses nærmere på huslejenævnene, når denne afrappor-

tering foreligger. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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